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Abstract (en)
1. Prefabricated covering for a staircase step (14) having a tread board (2) and a front board (3) which are joined together in the area of the tread
edge (7), characterised in that the tread board (2) and the front board (3) are rigidly joined together approximately at right angles, the tread board (2)
and the front board (3) having at least one top layer (4), a central layer (5) and a bottom layer (6) which are firmly glued together over the entire area
of contact.

Abstract (de)
Es soll eine Abdeckung für eine Treppenstufe geschaffen werden, die sich insbesondere zum nachträglichen Belegen einer Treppenstufe eignet,
die bei gering gehaltener Dicke eine hohe Festigkeit aufweist und weiterhin die Möglichkeit bieter, kostengünstige und verschiedenartige Werkstoffe
einzusetzen. Hierzu sind eine Trittplatte (2) und eine Stirnplatte (3) im Bereich der Trittkante (7) etwa rechtwinklig fest miteinander verbunden, wobei
die Trittplatte (2) und die Stirnplatte (3) mindestens eine Oberschicht (4), eine Mittelschicht (5) und eine Unterschicht (6) aufweisen.
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